
 

Opiskelijahaastattelu:  

Arja Muli, johtava lomittaja Lestijärveltä, 
Lähiesimiestyön ammattitutkinnon 
suorittanut 

 
1. Kuka olet? 
2. Miksi lähdit koulutukseen? 
3. Mitä hyötyä sait itsellesi ja toimipaikallesi? 
4. Miten olet pystynyt hyödyntämään koulutusta arjen työssäsi? 
5. Kenelle suosittelisit koulutuksia? 

 
1. Arja Muli, johtava lomittaja Lestijärveltä 

 
2. Esimieheni Sanna Niemi suositteli ja kuultiin että Kaustisen johtavat lomittajat olivat 

lähdössä mukaan. 
 

3. Suurin hyöty on varmaankin paperisten suunnittelulistojen pois jäänti, nyt tehdään kaikki 
suoraa koneelle. Olemme myös luopuneet varausvihkoista, lomavarauksetkin laitetaan 
suoraa koneelle.  
 

4. Ehkä on tullut lisää suunnitelmallisuutta ja todella listojen suunnittelut ja varaukset 
yksinkertaistunut, ei monia kirjauksia. Tilakäyntien suunnitelmallisuutta saisin vielä lisätä. 
Kalenteri on kyllä käytössä. 
 

5. Suosittelen ihan kaikille lähiesimies asemassa oleville.  
  


